



C.V

The name : Dr. Hind Ali Thabet Hammam	الاسم :- د/هند علي ثابت همام
Address : Assuit- Mousha- el Khalil Ibrahim st	العنوان :- أسيوط – موشا – شارع الخليل ابراهيم
Mobile number : 01060611965	أرقام التليفون:- ٠١٠٦٠٦١١٩٦٥
E-mail : halamomen34@gmail.com	البريد الإلكتروني:- halamomen34@gmail.com
Nationality : Egyptian	الجنسية :- مصرية
Date of Birth : 18. AUG-1988	تاريخ الميلاد:- 18 – AUG - 1988
Social status : Married	الحاله الاجتماعية :- متزوجة
Qualifications :- Bachelor degree in social work with a very good grade with his honor. - Holds a master's degree in social work specialization of the social case work excellence grade. - Doctor of Philosophy in the social work , specialized in the social case work with his first honor.	المؤهلات التعليمية :- - حاصله علي درجة البكالوريوس في الخدمة الاجتماعية بتقدير جيد جدا مع مرتبه الشرف. - حاصله علي درجة الماجستير في الخدمة الاجتماعية تخصص خدمه الفرد بتقدير ممتاز . - حاصله علي درجة دكتور الفلسفة في الخدمة الاجتماعية تخصص خدمه الفرد بتقدير مرتبه الشرف الأولي .

<p>Training Courses:-</p> <ul style="list-style-type: none"> -Use of technology in teaching. Credit Hours System. -Quality standards in the teaching process. -Profession behaviors. -University administration. -Organizing scientific conferences. -Managing the research team. -Analytical and creative thinking in teaching. -Strategic Planning. -How to design an electronic course. -Effective presentation. -English Language Course ELPT -digital transformation course. -Auto Correction Course -Experimental singular paths and activities. -ic3 course. 	<p>الدورات التدريبية:-</p> <ul style="list-style-type: none"> استخدام التكنولوجيا في التدريس. نظام الساعات المعتمدة. معايير الجودة في العملية التدريسية. سلوكيات المهنة. الإدارة الجامعية . تنظيم المؤتمرات العلمية . إدارة الفريق البحثي. التفكير التحليلي والإبداعي في التدريس. التخطيط الاستراتيجي. كيفية تصميم المقرر الإلكتروني. العرض الفعال. دوره إجاده اللغة الإنجليزية ELPT . دورة التحول الرقمي دورة التصحيح الألي أساليب القياس والتقويم وإعداد المفردة الاختبارية دورة ic3
<p>Published Research :-</p> <ul style="list-style-type: none"> -Down syndrome and the role of social work in dealing with it Evidence . -Evidence –Based practice in social work. -The problems arising from the Corona pandemic among a sample of the elderly and a proposed role from the perspective of the crisis intervention model in social casework to mitigate its severity. -The effectiveness of acceptance and commitment therapy in alleviating family problems for infertile women 	<p>أبحاث منشورة :-</p> <ul style="list-style-type: none"> - متلازمة داون ودور الخدمة الاجتماعية في التعامل معه - الممارسة المبنيّة علي الأدلة في الخدمة الاجتماعية - المشكلات المترتبة على جائحة كورونا لدى عينة من كبار السن ودور مقترح من منظور نموذج التدخل في الأزمات في خدمة الفرد للتخفيف من حدتها. - فعالية العلاج بالتقبل والالتزام في التخفيف من حدة المشكلات الأسرية للسيدات العقيمات.

الإشراف على الرسائل:

- 1- The quality of family life among a sample of graduates of residential institutions (descriptive and analytical study from the perspective of social casework)
- 2- The role of the social worker in raising awareness of the risks of infection with the emerging corona virus in the school field (a descriptive and analytical study from the perspective of social casework)
- 3- Measuring the quality of life of a sample of siblings of children with multiple disabilities (a descriptive study from the perspective of the ecological theory in the service of the individual)
- 4- Requirements for developing the professional performance of social workers using therapeutic digital applications in mental health institutions.
- 5- Mechanisms of developing the professional performance of the social worker to integrate homeless children with their families "a descriptive study from the perspective of the ecological approach in the face of the individual
- 6- The relationship between social workers' use of therapeutic smartphones and the development of communication skills among children with autism

- ١- جودة الحياة الأسرية لدى عينة من خريجي المؤسسات الإيوائية (دراسة وصفية تحليلية من منظور خدمة الفرد)
- ٢- دور الأخصائي الاجتماعي في التوعية من مخاطر الإصابة بفيروس كورونا المستجد في المجال المدرسي (دراسة وصفية تحليلية من منظور خدمة الفرد)
- ٣- قياس جودة الحياة لدى عينة من إخوة الأطفال متعددي الإعاقة (دراسة وصفية من منظور النظرية الإيكولوجية في خدمة الفرد)
- ٤- المتطلبات اللازمة لتنمية الأداء المهني للأخصائيين الاجتماعيين باستخدام التطبيقات الرقمية العلاجية بمؤسسات الصحة النفسية
- ٥- آليات تطوير الأداء المهني للأخصائي الاجتماعي لدمج أطفال بلا مأوى مع أسرهم "دراسة وصفية من منظور المدخل الأيكولوجي في خدمة الفرد
- ٦- العلاقة بين استخدام الأخصائيين الاجتماعيين للهواتف الذكية العلاجية وتنمية المهارات التواصل لدى أطفال اضطراب التوحد